



POP & GROOVES



Lucky 6 銅管樂隊 Brass Band 29.4.2023

星期六 Sat 8pm 香港大會堂音樂廳 Concert Hall, Hong Kong City Hall

SENZA A Cappella









各位觀眾:

節目開始前,請將手提電話轉為靜音模式,並關掉其他響 鬧或發光的裝置,以免影響演出。為使演出者能全情投入、 不受干擾,並讓入場欣賞演藝節目的觀眾獲得美好愉快的 體驗,節目進行時嚴禁使用閃光燈拍照、錄音或錄影。此外, 請勿在場內飲食。多謝合作。

Dear Patrons,

To avoid disturbance, please set your mobile phone on silent mode and switch off other beeping or light emitting devices before the performance. To ensure an undistracted performance by artists and an enjoyable experience for the audience, flash photography, audio or video recording is strictly prohibited when the performance is in progress. Eating or drinking is not permitted in the auditorium. Thank you for your co-operation.

謝謝蒞臨欣賞「香港流行文化節 2023」──《人聲銅樂》音樂會。若你對這場演出或康樂及文化事務署的文化節目有任何意見,可電郵至cp2@lcsd.gov.hk,或傳真至 2721 2019。

Thanks for attending "Hong Kong Pop Culture Festival 2023" – *Senza x Lucky 6: Pop Grooves.* Please give us your views on this performance or on the Leisure and Cultural Services Department cultural programmes in general by email at cp2@lcsd.gov.hk, or by fax at 2721 2019.

有關申請康樂及文化事務署主辦或贊助節目的資料,請瀏覽此網頁: http://www.lcsd.gov.hk/tc/artist

Please visit the following website for information related to application for programme presentation/sponsorship by the Leisure and Cultural Services Department: http://www.lcsd.gov.hk/en/artist

本節目及場刊所載的內容及資料不反映康樂及文化事務署的意見。
The programme as well as the content and information contained in this house programme do not represent the views of the Leisure and Cultural Services Department.







Click for Arts 藝在「指」尺

得閒上網 Click — Click 藝文康體樣樣識 One click to treasures – Culture & Leisure





追蹤康文+++ Follow LCSD Plusss on:







節目 Programme

電影、電視、音樂記載著社會面貌和價值觀,是香港最為廣泛傳播的流行文化。SENZA A Cappella 與Lucky 6 共 11 位表演者雖有著不同成長背景,卻一樣從小受香港流行文化薰陶,是次音樂會他們挑選多首香港不同年代具代表性的音樂作品,透過招牌串燒歌形式,為大家打開這本城市的日記,與觀眾重溫一個個曾經相互聯繫和共鳴的經典畫面。

音樂會分三個部分:第一部分一氣呵成演出林林總總的香港電影金曲,帶大家走進多姿多彩的構想世界;第二部分回歸家園、回到兒時的美好純真;而第三部分,帶著過去香港流行文化的養分,SENZA與Lucky6亦創作了自己的作品,希望出一分力,將香港音樂傳承下去。

Films, television and music are all vehicles of social outlook and values, and in Hong Kong, they represent the most widely circulated mainstream popular culture. Despite their diverse backgrounds, the total of 11 artists from the two groups, SENZA A Cappella and Lucky 6, are all nurtured by Hong Kong's popular culture since childhood. For this concert, they have selected many iconic songs from different eras of Hong Kong. Through their signature format of medleys, they will share with the audience memorable pages from our city's diary that have once connected and resonated with us all.

The concert is in 3 parts: Part I is one splurge of golden oldies from Hong Kong films which will take the audience into a colourful world of imaginations. Part II takes us back home, back to our beautiful, innocent childhood. In Part III, SENZA and Lucky 6 will take stock of the music they have written, drawing nourishments from Hong Kong's pop culture. It is their aspiration to give back and pass on the legacy of the music of Hong Kong.

節目介紹由表演者提供 英文翻譯由格致語言顧問有限公司提供 Programme notes provided by the artists English translation by KCL Language Consultancy Ltd.

LET

HONG KONG POP CULTURE FESTIVAL 香港流行文化節

2023



LEGEND HAS NO END **ALWAYS ON TREND**









Instagram

主辦單位 Presented by











ACOO

SENZA A Cappella 人聲樂團



梁斯沅(女高音)

羅朗翹(女低音及人聲敲擊)符家浚(男高音及人聲敲擊)徐宏駿(男高音)

林敬浩(男低音及人聲敲擊)

Miri Leung (Soprano)

Peace Lo (Alto and Vocal Percussion)

Calvert Fu (Tenor and Vocal Percussion)

Dennis Tsui (Tenor)

King Lam (Bass and Vocal Percussion)

SENZA 人聲樂團 (SENZA) 於2018年推出首支派台作品。自 2009 年致力推廣無伴奏合唱,以翻唱形式及原創歌曲於 YouTube 頻道發放的影片點擊人數超過 850 萬,當中每年一度大製作《年度香港音樂組曲》更廣受好評。

組合具豐富大型演出及製作經驗,例如第41屆香港電影金像獎、Chill Club頒獎禮、《Music From Home 許廷鏗 x 吳林峰音樂會 2022》、盧巧音《時間綫》音樂會、鄭中基《Drive In Ultra: WEE are Ronald Cheng》自駕演唱會、亞洲流行音樂節、叱咤樂壇流行榜頒獎典禮等。近期為其他歌手灌錄和音作品包括《從零開始的新世界》、《人類群星閃耀時》及《樂壇已死》等,亦曾與歌手包括謝安琪、林海峰、柳應廷@Mirror、陳卓賢@Mirror、G.E.M.鄧紫棋、陳柏宇、麥浚龍及CAllStar等合作。

直至2020年,SENZA更加憑兩首上榜派台歌《我一伸手抱住我》和《限時動態》從後樓梯走上主流音樂平台,成為香港首隊入圍叱咤歌曲獎及「我最喜愛組合」獎項的人聲樂團,

同年,SENZA亦獲 2020 蜂巢獎提名「年度原創音樂獎」及「年度最佳音樂視頻獎」,為唯一入圍香港組合。2021 年推出首張專輯《Circle of Fifths》迅速售罄,專輯更入圍第15屆 Freshmusic Awards「年度 EP」及「最佳創作/演唱組合」。

SENZA A Cappella (SENZA) made its formal debut in 2018. But before that, it had focused itself on promoting a cappella singing since 2009. The group's cover versions of music videos and its own original works on YouTube have attracted over 8.5 million views, of which its *Annual Cantopop of the Year* is well received by audience.

With a seasoned track record in gala performances, SENZA has taken part in the 41st Hong Kong Film Awards, the Chill Club Awards Presentation, *Music From Home Concert 2022* by Alfred Hui and Wilson Ng, *Timeline* Concert by Candy Lo, the *Drive In Ultra: WEE Are Ronald Cheng* Concert, the Hong Kong Asian-Pop Music Festival, and the Ultimate Song Chart Awards Presentation, etc. They have also been recording chorus for singers, and collaborated with numerous artists including Kay Tse, Jan Lamb, Jer@Mirror, Ian Chan@Mirror, G.E.M., Jason Chan, Juno Mak and C AllStar, to name a few.

In 2020, with two numbers on the chart – *The Stories* and *It's Okay to Not Be Okay*, SENZA entered the stage of mainstream music from the backstairs and became the first a cappella group from Hong Kong to be among the finalists of the Ultimate Song Chart Award and the Best Group Award. In the same year, SENZA was also nominated for the 2020 Beehive Awards for Original Music of the Year and Best Music Video of the Year, making it the only Hong Kong group to make it to the finals. In 2021, the group released its first album *Circle of Fifths*, and gave two sold out concerts, which also entered the 15th Freshmusic Awards as Annual EP and Best Creation/Vocal Group.



LUCKy 6 Brass Band 銅管樂隊

郭永熹(小號) Hei Kwok (Trumpet)

關朗(大號) Long Kwan (Tuba)

徐紹輝(長號) Tony Tsui (Trombone)

葉焯楠(色士風) Brian Yip (Saxophone)

梁國章(色士風) Jacky Leung (Saxophone)

劉智豪(爵士鼓) Haru Lau (Drums)

Lucky 6 為六位本地專業音樂人組成的銅管樂隊,由小號、長號、大號、色士風及爵士鼓編制而成。樂隊主要演奏流行音樂及放克音樂,同時亦演奏其他多元化的音樂,並跟歌手和其他樂器獨奏家合作。Lucky 6 經常創作原創作品,亦會改編不同的樂曲以配合各種場合的演出。他們亦曾多次獲邀為不同類型活動擔任表演嘉賓,足跡遍及香港多個表演場地如西九文化區及麥花臣場館,演出均大獲好評。

Lucky 6 is a Hong Kong-based brass band formed by six local professional musicians of trumpet, trombone, tuba, saxophones and drums. They play mostly pop and funky music but always extend their spectrum to other musical styles which also include collaborations with singers and other instrumentalists. Lucky 6 composes a number of original works and make different music arrangement for the needs of various occasions. They are also frequently invited to perform in different occasions at various venues, including West Kowloon Cultural District and MacPherson Stadium, in which all performances have been very well received.

演出及製作團隊 Performers and Production Team

SENZA 人聲樂團

梁斯沅(女高音)

羅朗翹(女低音及人聲敲擊)

符家浚(男高音及人聲敲擊)

徐宏駿(男高音)

林敬浩(男低音及人聲敲擊)

Lucky 6

郭永熹(小號)

關朗(大號)

徐紹輝(長號)

葉焯楠(色士風)

梁國章(色士風)

劉智豪(爵士鼓)

編曲

人聲: SENZA A Cappella、Kiki Yiu

銅管樂: Winston Yeung、

Benjamin Ng、郭永熹@Lucky 6、

梁國章@Lucky 6

製作團隊

製作總監:鄭慧瑩

舞台監督:蔡巧盈

執行舞台監督:王愷涵

助理舞台監督:

林鈺浠、劉址朗、周煥欣

旁白聲音設計:芮家明

旁白聲音演出:吳偉豪

監聽音響工程師:黃禧年

音響工程師:周柏成

音響工作人員:梁升維、文滙豪

燈光設計: 陳曉彤

燈光工作人員:黃思穎

化妝設計:甘卓芝、許瑞鳳

髮型設計:周諭聆、陳善怡

造型及服裝設計:李穎德

助理造型設計:許淑君

項目管理:林珮兒、梁斯沅

攝影師:

Billy Elvis . Benjamin Chan Chi-lok

錄像攝影師:張世民

SENZA A Cappella

Miri Leung (Soprano)

Peace Lo (Alto and Vocal Percussion)

Calvert Fu (Tenor and Vocal Percussion)

Dennis Tsui (Tenor)

King Lam (Bass and Vocal Percussion)

Lucky 6

Hei Kwok (Trumpet)

Long Kwan (Tuba)

Tony Tsui (Trombone)

Brian Yip (Saxophone)

Jacky Leung (Saxophone)

Haru Lau (Drums)

Music Arrangement

Vocal: SENZA A Cappella, Kiki Yiu

Brass: Winston Yeung,

Benjamin Ng, Hei Kwok@Lucky 6,

Jacky Leung@Lucky 6

Production Team

Production Manager: Carmen Cheng

Stage Manager: Vienna Choi

Deputy Stage Manager: Ham Assistant Stage Managers:

Jessie Lam, Yanki Lau, Candice Chow

VO Designer: Edison Juai

VO Artist: Ng Wai-ho

Monitor Engineer: Joshua Wong

House Engineer: Chow Pak-shing

Audio Crew: Sing Leung, Man Wui-ho

Lighting Designer: Chan Hiu-tung

Lighting Crew: Wong Sze-wing

Make-up Artists: Sharon Kam, Crystal Hui

Hair Stylists: Euling Chow, Huey Chan

Stylist and Costume Designer: Doro Lee

Assistant Stylist: Janet Hui

Project Management: Polly Lam, Miri Leung

Photographers:

Billy Elvis, Benjamin Chan Chi-lok

Videographer: Cheung Sai-man

LET'S POP

HONG KONG POP CULTURE FESTIVAL 香港流行文化節2023

問卷調查 QUESTIONNAIRE

感謝您蒞臨欣賞「香港流行文化節2023」—《人聲銅樂》音樂會。我們一直致力承諾為市民提供最佳的觀賞體驗,現誠邀您花數分鐘填寫我們的問卷調查。您的意見對我們非常重要,亦有助於我們不斷改進我們的服務。請掃描以下的二維碼登入問卷版面,謝謝!

Thank you for attending "Hong Kong Pop Culture Festival 2023" – SENZA x Lucky 6: Pop Grooves. As part of our commitment to providing the best experience, we would appreciate it if you could take a few minutes to complete our questionnaire. Your feedback is important to us and will help us to continually improve our services. To access the questionnaire, please scan the QR code below. Thank you!

















媒體夥伴 Media partne

ACOO





獨立流行音樂會 Indie Pop Concert

初聲 Indie Debut

26 May

2023 (Fri) 8pm





- (▶海島小輪 Sea Island & Ferry
- (Gwenji

27 May

2023 (Sat) 8pm

Ammung L





- (▶梁鏡澄 Yanny @大台主My Main Stage 余尚哲 a Bu @大台主My Main Stage Zino Chan @大台主My Main Stage
- (▶ 薛德勇 Monkey @★台主 My Main Stage

28 May 2023 (Sun) 2:30pm







- (xxtilldawn e大台主 My Main Stage
- (▶ RUMBU ●★台主 My Main Stage 陳彥廷 Jeffero ●★台主 My Main Stage 譚芷昀 Celine Tam

葵青劇院黑盒劇場 Black Box Theatre, Kwai Tsing Theatre \$260 不設劃位 Free Seating www.lcsd.gov.hk/cp

門票 現正 在城市售票網發售 Tickets NOW available at URBTIX

2268 7321 (節目 Programme) 3166 1100 www.urbtix.hk (票務 Ticketing)



監製 Producer/ 節目策劃 Programme curation 趙增熹 Chiu Tsang-hei







